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CPO-project Wilde Wingerd 

5 augustus 2024 

Valkenswaard heeft met een deel van het 

project Wilde Wingerd een eerste CPO-

project (Collectief Particulier 

Opdrachtgeverschap). De grondprijs hier-

van hield ons en de inwoners nogal bezig. 

Daarom hebben wij diverse vragen 

gesteld. De vragen en antwoorden kun je 

vinden via de volgende link: 

https://valkenswaard.bestuurlijkeinformati

e.nl/Reports/Item//9214b593-e404-4b3d-

988a-d7e32f1d3e66 

 

Hondenplons 

2 september 2024 

 

Op 31 augustus jl vond alweer de 

hondenplons plaats. Schitterend idee 

vinden wij. De vraag is echter al twee jaar 

op een rij waarom zo vroeg in het najaar 

die activiteit wordt georganiseerd. Dus 

wederom hebben we vragen gesteld. Op 

basis daarvan heeft het college besloten 

voor 2025 te kiezen voor 13 en 14 

september. Direct daarna sluit het bad.  

 

 

 

 

 

 

Speeltoestellen houden ons bezig 

19 september 2024 

 

Al diverse keren hebben wij vragen 

gesteld over de slechte staat en kwaliteit 

van de speeltoestellen in het centrum. Na 

uitgebreide herstelwerkzaamheden door 

de leverancier in de winter blijkt dat de 

kwaliteit nog steeds te wensen overlaat. 

Wij zijn dat beu. Daarom hebben we op-

nieuw gevraagd of en wanneer het college 

echt stappen zet en dat wordt nu gedaan: 

de leverancier wordt in gebreke gesteld. 

Daar hebben we nog niets nieuws mee, 

maar we moeten de procedure nu 

eenmaal afwachten. En dat doen we dus. 

 

Viering 80 jaar vrijheid 

19 september 2024 

Heeft u ook genoten van de diverse 

onderdelen waarmee de bevrijding na 80 

jaar van Valkenswaard is herdacht? Wij 

zeker wel. Na een stroeve organisato-

rische start was de uitvoering van de 

diverse onderdelen echt goed. Wat een  
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ongelooflijk talent hebben wij in 

Valkenswaard. Zowel qua muziek, zang 

maar ook organisatorisch.  

 

Op ons initiatief heeft de gemeenteraad 

op 21 maart 2024 een motie aangenomen 

om voor 31 december a.s. de organisatie 

van de evenementen, de rollen van de 

gemeente, Valkenswaard Viert en de 

deelnemende organisaties te evalueren. 

Op 19 september 2024 hebben we met 

een motie vreemd het college gevraagd 

om via de gemeentepagina in het 

Valkenswaards Weekblad inwoners en 

organisaties uit te nodigen om hun beeld 

van de herdenking te geven. Ook vroegen 

we om de gemeenteraadsfracties daarbij 

te betrekken. Deze motie is aangenomen 

en wordt door het college uitgevoerd. 

Ondertussen is een enquete uitgezet en 

zijn veel groepen en inwoners benaderd 

om hun ervaringen te delen. 

 

 

 

Woningbelang - Waalreseweg 

19 september 2024 

Woningbelang heeft voor de eigen 

kantoorlocatie een wijziging van het 

bestemmingsplan ingediend: twee lagen 

kantoorruimte en daarboven twee lagen 

woningen. Omwonenden dienden een 

zienswijze in vanwege verwachte inkijk, 

parkeeroverlast en andere onderwerpen. 

Wij gingen in zoverre met hen mee dat we 

lang hebben gedacht om voor te stellen 

de woningen beneden te vestigen en de 

kantoorruimte boven. Dit bleek zowel 

procedureel als voor Woningbelang niet te 

kunnen. Ideeën over verplaatsen van het 

kantoor en alleen een baliefunctie 

behouden, redde het ook niet. De raad 

stemde uiteindelijk voor het voorstel. 

Alleen VOTE was tegen. 

 

Lange arm ontslagen wethouder? 

Opvallend in de voorbereiding van het 

voorstel omtrent Woningbelang was het 

bericht dat ons bereikte dat de ontslagen 

wethouder Theo Geldens aan tafel van de 

tegenstanders van het plan zou hebben 

geholpen om uitvoering van het plan 

tegen te houden. Vreemd want het plan is 

opgesteld in zijn periode als portefeuille-

houder. In antwoorden op vragen van ons 

aan buurtbewoners werd de samenwer-

king met Geldens ontkend. Onze vragen 

kwamen wel bij H&G op tafel. Laten we 

maar zeggen dat dit op zijn minst vreemd 

is. 
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Maatregelen Geenhovensedreef 

19 september 2024 

Het college stelde na onderzoek voor om 

de kruising Geenhovensedreef – Den 

Dries te voorzien van een verkeerslichten.  

Samen voor Valkenswaard heeft daar 

moeite mee. De aanleiding van het voor-

stel is een ernstig ongeluk in januari 2024. 

In het onderzoek dat volgde ging het 

vooral over de snelheid van het verkeer. 

Wij hebben met Ton van Hees een 

deskundig persoon in ons midden. Mede 

op basis van zijn advies, dienden wij een 

amendement in om juist snelheidsrem-

mende maatregelen te treffen. De 

Geenhovensedreef lijkt al een racebaan. 

Juist een verkeerslicht verhoogt de kans 

dat automobilisten hun snelheid verhogen 

als het licht op oranje springt. Na een lang 

en serieus betoog en debat, werd ons 

voorstel door de meerderheid verworpen. 

Het voorstel zelf is wel aangenomen. Wij 

zagen dit als tweede beste oplossing en 

dus stemden we uiteindelijk ook voor. 

 

Kindcentrum de Pionier 

19 september 2024 

 

Wederom kregen wij als raad een voorstel 

voorgelegd om op de huidige locatie van 

de Pionier in te stemmen met dure 

verbouwingen. Eerder trokken wij op met 

H&G en andere fracties om de Pionier 

verplaatst te krijgen naar de locatie van de 

voormalige Amundsenhal. Juridisch bleek 

dat achteraf niet houdbaar en dus moes- 

 

ten we nu alsnog beslissen. Het voorstel 

is nu raadsbreed aangenomen. 

 

Lokale Omroep: wie vervangt de VOS 

19 september 2024 

 

 

Al vanaf begin dit jaar is de vervanging 

van de VOS onderwerp van gesprek. 

Eerder besloot de raad vooral op ons 

advies en dat gedragen wordt door alle 

vrijwilligers van de VOS om te gaan voor 

Studio 24. Daar hebben we goede 

argumenten voor. Echter het 

Commissariaat voor de Media wil niet op 

het raadsbesluit acteren. En dus moeten 

we wederom met argumenten komen. Dat 

hebben we gedaan en op de PvdA na 

stemde de hele raad wederom voor 

Studio 24. Nu moet het Commissariaat 

wel beslissen. Wij wachten dat geduldig 

af. De vrijwilligers van de VOS blijven 

echter gewoon actief doorgaan. 

Chapeaux. 

 

Woningproject Amundsenstraat blijft 

lastig 

19 september / 31 oktober 2024 

Het college heeft een voorstel neergelegd 

voor woningbouw op het perceel van de 

voormalige Amundsenhal. Voor ons en 

andere partijen past dit voorstel niet meer 

in de huidige woonvisie, ondanks dat er 

een paar jaar aan het plan is gewerkt. De 

locatie Amundsenhal is nog één van de 

weinige locaties voor woningbouw, waar  
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wij als gemeente eigenaar van zijn en dus 

volledig zelf de regie kunnen voeren. 

Daarnaast maken wij jaarlijks prestatie-

afspraken met Woningbelang, maar de 

grond die we voor hun hebben, is zo 

gering dat zij nooit aan de eisen kan 

voldoen. Daarom dienden wij een voorstel 

in om Woningbelang hier te laten bouwen. 

Ons voorstel kreeg zowel in de eerste 

stemronde als in de daaropvolgende 

raadsvergadering net zoveel stemmen 

voor als tegen, waardoor het voorstel niet 

is aangenomen.  

 

Begrotingsbehandeling  

31 oktober 2024 

Op 31 oktober besliste de raad over de 

inzet van 111 miljoen euro voor 2025. 

Veel geld, waarvan het overgrote deel 

vast staat voor een groot aantal zaken 

zoals het sociaal domein, verkeerspro-

jecten, personeelskosten e.d.. Maar we 

konden ook zelf nog diverse zaken 

aanpassen en dat hebben we gedaan. 

Wijknetwerkers (jaarlijks € 155.000,-) 

Het college wil twee nieuwe functies voor 

ondersteuning in de wijk. Echter de argu-

menten daarvoor waren niet duidelijk. 

Daarom stelden wij voor om het geld wel 

op te nemen in de begroting maar nog  

 

niet vrij te geven. Eerst willen we betere 

uitleg. Ons voorstel werd aangenomen. 

Aanleg natuurspeeltuin (€ 3.000,- voor 

komende jaren) 

Nabij de Keersop wil het college op 

verzoek van buurtbewoners een 

natuurspeeltuin aanleggen. Daar was 

echter geen dekking voor. Wij stelden 

voor om de dekking te zoeken in de post 

‘Kleine wensen uit de wijk’. De gehele 

raad was het daarmee eens. 

Breek de Week Kids (€ 2.000,- extra per 

jaar) 

Deze schitterende activiteit in de zomer-

vakantie ging bijna verloren vanwege de 

betaalbaarheid. Dat risico wilden wij niet 

lopen, want heel veel kinderen genieten 

jaarlijks van de fantastische woensdagen 

tijdens de zomervakantie. Wij vinden dit 

zeker belangrijk voor kinderen die om wat 

voor reden dan ook niet op vakantie 

kunnen. Ons voorstel om het extraatje 

aan subsidie te betalen vanuit de post 

‘Kleine wensen uit de wijk’ werd door de 

raad gesteund. Alleen VOTE stemde 

tegen. 
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Kinderboerderij De Kleine Meer 

Deze kinderboerderij is heel hard toe aan 

een nieuwe damhertenstal, maar ook 

moeten er quarantaineruimten komen. De 

kosten zijn naar schatting € 250.000,-. Dat 

geld hebben we nog niet maar wij hebben 

wel de raad gevraagd om het college 

verder te laten zoeken en met een goed 

voorstel inclusief de benodigde euro’s te 

komen.  Alleen H&G en D66 stemden 

tegen. De anderen steunden het voorstel. 

Pachtgronden inzetten voor 

biodiversiteit, struweelvogels 

Voor ongeveer € 1.500,- wilden wij drie 

pachtgronden uit de pacht halen en 

inzetten voor meer natuur. Kosten nihil 

terwijl de natuurwinst binnen enkele jaren 

heel groot is. Helaas stemde de 

meerderheid tegen. Het waarom werd ons 

niet duidelijk, maar ja, zo werkt 

democratie. Soms win je en soms niet. 

 

Legeskosten 

Als gemeente lijken we in 2026, 2027 en 

2028 veel geld te kort te komen. We 

krijgen dan aanzienlijk minder geld van 

het rijk. Om extra geld te genereren 

hebben wij een voorstel gedaan om de 

legeskosten die minder dan 50% van de 

werkelijke kosten dekken, te verhogen 

naar die 50%. Met uitzondering van VOTE 

stemde de hele raad positief over ons 

idee. Wat het gaat opleveren, zien we 

over enkele jaren pas. 

 

Algemene beschouwingen 

Naast concrete voorstellen heeft ook elke 

fractie een algemeen beeld gegeven over 

de gemeentelijke financiën. Daarbij kwam 

het tot wrijving tussen H&G en de rest van 

de raad en college. Zo deed deze fractie 

een voorstel om geen 4e wethouder aan te 

nemen. Een raadsbesluit hierover is ech-

ter al bijna uitgevoerd. Hun slechte argu-

menten rond bezuiniging gaan totaal 

voorbij aan de afspraken die we als raad 

hebben gemaakt. Ook Theo Geldens 

werd aan alle kanten opgehemeld. Dit 

leidde bij ons tot een heftige reactie en 

verzoek om te stoppen met dit gedoe en 

bijbehorende krokodilletranen.  


